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IZVJEŠĆE O SAVJETOVANJU S JAVNOŠĆU  

U POSTUPKU DONOŠENJA 

PRAVILNIKA O JAVNOM KORIŠTENJU PROSTORA 

 POU HRVATSKI DOM PETRINJA 

 

Nositelj izrade izvješća: Selma Buljubašić 

Petrinja, 5.12.2019. 

 

Naziv akta za koji je provedeno savjetovanjes javnošću: 

Pravilnik o javnom korištenju prostora POU Hrvatski dom Petrinja 

 

Nadležnost za izradu nacrta /provedbu savjetovanja 

Pravilnik je pripremila fokus grupa 

 

Razlozi za donošenje akta i ciljevi koji se njime žele postići uz sažetak ključnih pitanja 

Na početku našeg projekta „Kultura svima“ koji je sufinancirala EU iz Europskog socijalnog 

fonda proveli smo anketu kroz koju smo željeli doznati što možemo popraviti u našem radu i 

kako možemo povećati sudjelovanja građana u kulturnom i društvenom životu lokalne 

zajednice. Željeli smo od korisnika naših usluga dobiti povratne informacije, detektirati 

probleme i povećati transparentnost POU Hrvatski dom Petrinja. U sklopu ankete smo 

građane pitali treba li postojati pravilnik s kriterijima korištenja javnog prostora Hrvatskog 

doma. Čak 88,7% ispitanika je izjavilo da misli kako treba postojati taj pravilnik. 

Pravilnik se izradio u sklopu projekta „Kultura svima“ kao rezultat participativnog procesa: 

prvo kroz izradu drafta pravilnika od strane članova fokus grupe od 12 predstavnika javnog i 

civilnog sektora, te kasnije internetskog savjetovanja sa zainteresiranom javnošću. 
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Link objave dokumenata za savjetovanje: 

http://hd-petrinja.hr/projekti/27-kultura-svima/433-javno-savjetovanje-o-prijedlogu-pravilnika 

 

Razdoblje provedbe savjetovanja 

Internetsko savjetovanje sa zainteresiranom javnošću provedeno je u razdoblju od 12. do 27. 

studenog 2019. Radi rasporeda planiranih aktivnosti u projektu "Kultura svima" koji se 

financira iz EU fondova nismo u mogućnosti savjetovanje provoditi kroz duži vremenski 

period. 

 

Pregled osnovnih pokazatelja uključenosti savjetovanja s javnošću 

Ukupno su pristigla 3 komentara, od čega du dva pristigla na službei mail POU Hrvatski dm Petrnja, 

dok je jedan komentar ostavljen na Facebook iste ustanove. 

 

Pregled prihvaćenih i neprihvaćenih mišljenja i prijedloga s obrazloženjem razloga za 

neprihvaćanje 

1.) Gospodin Daniel Barukčić je u uvodu svog komentara referirao na pravilnik, te napisao: 

„prijedlog pravilnika o korištenju javnog prostora POU Hrvatski dom Petrinja je dobro napisan, 

no ono što mene kao građanina smeta je prostor galerije Krsto Hegedušić…“ 

Ostatak komentara se odnosio se na korištenje/radno vrijeme prostora galerije Krsto Hegedušić koji 

nije predmet ovog Pravilnika. 

 

2.) Gospodin Željko Lipovac je u svom komentaru napisao: 

„Vidljivo je da ovaj prijedlog Pravilnika o korištenju javnog prostora Hrvatskog doma obuhvaća velik 

i šaroliki krug mogućih korisnika. 

Određeni rizik krivog tumačenja ovog Pravilnika vidim među korisnicima uz naknadu. Shvaćam 

potrebu Doma za ostvarenjem dodatnog profita,no kriteriji dodjele moraju biti jasni. 

Oni koji o tome odlučuju,ne bi smjeli dozvoliti zloupotrebu, narušavanje digniteta i kulturne tradicije 

koju ova ustanova ima. 
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Evidentni nedostatak odgovarajućeg prostora u gradu za sve zainteresirane, ne bi smjelo biti 

opravdanje za pritisak na Hrvatski dom i njegove prostorne resurse. Ozbiljan problem koji treba 

riješiti s tim u vezi su korisnici u donjem dijelu Doma, a koji prirodno tu ne spadaju /sportske i slične 

aktivnosti/. Njihovim izmještajem dodatno se oslobađa prostor za sadržaje koji su okosnica rada i 

samoga smisla djelovanja Hrvatskog doma Petrinja.“ 

Na temelju gore navedenog komentara građanina, postavilo se pitanje treba li u nekim slučajevima 

ograničiti korištenje  prostora POU Hrvatski dom i onda kada je to uz naknadu. 

Zaključeno je da će se u čl.4. točci 1. Pravilnika, dodati riječ  „primjerenih“, pa će on glasiti:  

 

1. „Korisnici koji nisu nabrojani u Članku 3, a u svrhu organiziranja zabave, 

obljetnice,predavanja, prezentacija, programa, promocije i prodaje proizvoda i usluga profitnog 

sektora i slične aktivnosti koje su primjerene djelovanju ustanove“. 

te će se na taj način umanjiti mogućnost zlouporabe prostora. 

3.) Treći komentar građana je ostavljen na Facebook stranici POU Hrvatski dom Petrinja, te se 

svojim sadržajem nije odnosio na tekst pravilnika. 

 

Ostali oblici savjetovanja s javnošću 

1.) Sastanak fokus grupe održan 11.11.2019. u POU Hrvatski dom Petrinja. Tema sastanka bila je 

priprema teksta prijedloga pravilnika koji je potom predan na internetsko savjetovanje sa 

zainteresiranom javnošću.  

2.) Sastanak fokus grupe održan 3.12.2019 u POU Hrvatski dom Petrinja. Na sastanku smo imali 

analizu javnog savjetovanja s građanima o prijedlogu Pravilnika o korištenju prostora u POU 

Hrvatski dom Petrinja te smo raspravljali o pristiglim komentarima građana 

 

Troškovi provedenog savjetovanja 

Javno savjetovanje je provedeno u sklopu projekta „Kultura svima“ i nije iziskivalo dodatne 

financijske troškove. 

 

 


